

綠色科技青年創想坊
綠色職涯諮詢
活動流程及一般條款及細則

重要提示

本文件僅供一般參考之用，並不構成最終確認。以下列載之活動流程、嘉賓講者、導師及參與機構均為編製本文件當日之擬定資料，僅供參考。主辦機構保留權利，可全權酌情並毋須另行通知，隨時更改、替換、重新安排、增刪或取消活動之任何部分，包括但不限於講者、導師、涵蓋行業範疇、地點、日期及時間，原因包括(但不限於)講者/導師之時間安排或其他非主辦機構所能控制之情況。有關活動之最新資訊，請以活動網頁或確認通知為準。

活動概覽

活動名稱	綠色科技青年創想坊——綠色職涯諮詢
日期	2026年10月17日(星期六)
時間	下午1:30 至 5:30(約4小時)
地點	香港青年協會大樓25樓(座談會)、19樓(履歷診症)及地下 Coffee Lane networking 環節)
對象	對可持續發展及科技行業有興趣之現職大專院校學生
名額	約60人(名額或有調整);須預先報名,名額有限
形式	業界座談會/簡介環節,配以須預先登記、由業界導師配對之一對一履歷診症

活動流程(擬定)

時間	內容
下午1:30 – 下午1:45	登記及交流
下午1:45 – 下午2:00	歡迎環節及簡介:「甚麼是綠色工作?科技扮演甚麼角色?」
下午2:00 – 下午2:45	座談會:綠色與科技交匯的職業發展
下午2:45 – 下午3:00	問答環節
下午3:00 – 下午4:30	履歷診症——須預先登記,按意願行業配對導師,以一對一形式進行
下午4:30 – 下午5:30	交流

備註:履歷診症將預留少量現場候補名額,以應對缺席情況,並於活動當日按實際情況分配。以上時間僅供參考,主辦機構保留於活動當日作出調整之權利。



涵蓋行業範疇(擬定)

座談會及履歷診症預計將邀請以下可持續發展與科技交匯之相關行業從業員及導師參與;具體講者、導師及參與機構將於活動前確認,恕不作保證:

- 氣候科技/清潔科技
- 智慧能源及電網科技
- 綠色金融科技/ESG及碳管理
- 智慧/綠色建築
- 電動車及綠色出行科技
- 農業科技/食品科技
- NGO/政策角度

一般條款及細則

1. 本活動只接受現職大專院校學生報名。申請人須經官方網上表格完成報名手續。名額有限,主辦機構將按先到先得原則酌情安排;遞交報名表格並不保證獲得名額。
2. 申請人須於報名時提交最新履歷,並選出最感興趣之行業範疇,以便導師預先準備意見。履歷診症之時段分配將按導師時間及申請人所選興趣而定,不能保證配對至任何指定行業或導師。
3. 獲取錄之申請人將收到電郵確認,內含活動地點及相關安排。請按登記時間準時到達;如遲到,主辦機構未必能保證安排進入已開始之環節。
4. 主辦機構保留權利,毋須事先通知,更改、替換或取消任何講者、導師、行業範疇、環節、地點或時間,原因包括但不限於相關人士之時間安排及非主辦機構所能控制之情況。如有重大更改,主辦機構將盡合理努力通知已報名之參加者。
5. 如未能出席,請盡早通知主辦機構,以便將名額或履歷診症時段轉讓予其他申請人。主辦機構保留權利重新分配未被使用之時段,並可能於日後同類活動之名額安排,考慮申請人過往之缺席記錄。
6. 參加者須以尊重態度對待講者、導師、工作人員及其他參加者。主辦機構保留權利拒絕任何人士進場,或要求任何行為不當或影響活動進行之人士離場。
7. 本活動可能會被拍攝、錄影或錄音,以作報導、宣傳及存檔用途。除非參加者事先以書面方式另行通知主辦機構,否則出席即視為同意有關其肖像及聲音之上述用途。
8. 因本活動而收集之個人資料(包括聯絡方法及履歷內容),將僅用於活動安排、導師配對及相關跟進工作,並按主辦機構之私隱政策處理,除獲參加者同意外,不會向無關之第三方披露。
9. 如活動因非主辦機構所能合理控制之情況(包括但不限於惡劣天氣、公共衛生措施、政府指令或場地不可用等)而須延期、更改或取消,主辦機構概不負責。在此情況下,主辦機構將盡合理努力重新安排活動或通知參加者。
10. 除因主辦機構之疏忽而導致之死亡或人身傷害外,主辦機構、活動場地及其工作人員概不就參加者因參與本活動而引致之任何損失、損害、傷害或開支承擔責任,並以法律容許之最大範圍為限。
11. 如對本活動有任何查詢,歡迎聯絡:sgl@leadershipinstitute.hk / (852) 2169 0255。
12. 如有任何爭議,主辦機構就本活動、報名資格及本條款及細則之詮釋所作之決定,均為最終決定。

GreenTech Youth Learning Lab
Green Job Consultation
Programme & General Terms and Conditions

IMPORTANT NOTICE

This document is provided for general reference only and does not constitute a final confirmation. The programme rundown, guest speakers, mentors and participating organisations named or described below are indicative and correct as at the date of preparation. The Organiser reserves the right, at its sole discretion and without prior notice, to amend, substitute, reschedule, add, remove or cancel any part of the programme — including but not limited to speakers, mentors, sectors represented, venue, date and time — due to speaker/mentor availability or other circumstances beyond its control. Please refer to the official event webpage or confirmation communications for the most current information

Event Overview

Programme	GreenTech Youth Learning Lab — Green Job Consultation
Date	Saturday, 17 October 2026
Time	1:30 pm – 5:30 pm (approx. 4 hours)
Venue	The HKFYG Building — 25/F (Panel Discussion), 19/F (CV Clinic) and G/F Coffee Lane (Networking Session)
Target Audience	Current tertiary students with an interest in sustainability and technology
Capacity	Approx. 60 participants (subject to change); registration required, limited seats
Format	Industry panel/ briefing session, plus a pre-booked, one-on-one CV Clinic matched with industry mentors

Programme Rundown (Indicative)

Time	Segment
1:30 – 1:45 pm	Registration & networking
1:45 – 2:00 pm	Welcome & briefing: "What is a Green Job? What role does Technology play?"
2:00 – 2:45 pm	Panel discussion: Careers at the Intersection of Green and Technology
2:45 – 3:00 pm	Q&A
3:00 – 4:30 pm	CV Clinic — pre-booked, matched by sector of interest, conducted one-on-one
4:30 – 5:30 pm	Networking

Note: A limited number of CV Clinic walk-in slots may be reserved as a buffer for no-shows and will be allocated on the day, subject to availability. All timings above are for reference only; the Organiser reserves the right to make adjustments on the day of the event.



Sectors Represented (Indicative)

The panel and CV Clinic are expected to feature practitioners and mentors from the following sectors at the intersection of sustainability and technology. Specific speakers, mentors and participating organisations will be confirmed closer to the event and are not guaranteed:

- Climatetech / CleanTech
- Smart Energy & Grid Technology
- Green FinTech / ESG & Carbon Management
- Smart / Green Building (PropTech)
- EV & Green Mobility Technology
- AgriTech / FoodTech
- NGO / Policy perspective

General Terms and Conditions

1. This programme is open to currently enrolled tertiary students only. Applicants must complete registration via the official online form. Places are limited and will be allocated by the Organiser at its discretion on a first-come-first-served basis; submission of a registration form does not guarantee a place.
2. Applicants are required to submit an up-to-date CV and select their sector(s) of interest at the point of registration, so that mentors may prepare feedback in advance. CV Clinic slot allocation will be based on mentor availability and the interests indicated by applicants, and cannot be guaranteed for any specific sector or mentor.
3. Successful applicants will receive an email confirmation with the venue and related arrangements. Please arrive on time according to the registration time; if you arrive late, the Organiser may not be able to guarantee admission to a session that has already begun.
4. The Organiser reserves the right to change, substitute or cancel any speaker, mentor, sector focus, segment, venue or timing without prior notice, for reasons including but not limited to the availability of relevant parties and circumstances beyond the Organiser's control. Reasonable efforts will be made to notify registered participants of any material changes.
5. If you are unable to attend, please notify the Organiser as early as possible so that your place or CV Clinic slot may be offered to other applicants. The Organiser reserves the right to reallocate unused slots, and may take an applicant's past attendance record into account when arranging places for future similar programmes.
6. Participants are expected to treat speakers, mentors, staff and fellow participants with respect. The Organiser reserves the right to refuse admission to, or to require the departure of, any person whose conduct is inappropriate or disruptive to the event.



7. This event may be photographed, filmed or recorded for reporting, promotional and archival purposes. Unless a participant notifies the Organiser otherwise in writing in advance, attendance will be taken as consent to the use of their image and voice for such purposes.
8. Personal data collected in connection with this event (including contact details and CV content) will be used solely for event arrangement, mentor matching and related follow-up work, and will be handled in accordance with the Organiser's privacy policy. It will not be disclosed to unrelated third parties without the participant's consent.
9. The Organiser shall not be liable if the event is postponed, altered or cancelled due to circumstances beyond its reasonable control (including but not limited to adverse weather, public health measures, government directives or venue unavailability). In such cases, the Organiser will make reasonable efforts to reschedule the event or notify participants.
10. Except in the case of death or personal injury caused by the Organiser's negligence, the Organiser, the event venue and their staff shall not be liable for any loss, damage, injury or expense arising from a participant's participation in this event, to the fullest extent permitted by law.
11. For any enquiries about this event, please contact: sgl@leadershipinstitute.hk / (852) 2169 0255.
12. In the event of any dispute, the Organiser's decision on matters relating to this event, eligibility for registration, and the interpretation of these Terms and Conditions shall be final.